
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

  

 

1. Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Snopka a za ověřovatele zápisu Jana Valentu a 

Tomáše Přibylu. 

 

Usnesení 20/10/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Snopka a za 

ověřovatele Jana Valentu a Tomáše Přibylu. 

 

Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. T.Snopek navrhl přidat do 
bodu různé bod „Aktualizace vyhlášek“ „Doporučení finančního výboru – úprava rozpočtu“ 
 
 

Jednání číslo 11/2020 

Datum, čas 25. 5. 2020 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (7) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Miroslav Stříbrný, Jiří Krátký, Jan 

Valenta, Michal Knor, Tomáš Přibyla 

Omluveni (2) Vojtěch Musil, Kateřina Gregorová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Tomáš Snopek 

Ověřovatelé zápisu Jan Valenta, Tomáš Snopek 



Program zasedání: 

• Zadávací dokumentace – dětské hřiště u řeky 
• Revize pojistné smlouvy 
• Řešení pohledávek 
• Věcná břemena 
• Různé 

• Aktualizace vyhlášek 
• Doporučení finančního výboru – úprava rozpočtu 
 

Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 
 

Usnesení 20/10/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 

 

2 Zadávací dokumentace – dětské hřiště u řeky 

 
Návrh: Starosta společně s J. Krátkým představili zastupitelům finální návrh prvků budoucího dětského 
hřiště, na které dostala obec dotaci od Nadace ČEZ. Návrh pracuje se závěry schůzky s občany konané 
v roce 2019. J. Krátký připravil výzvu a návrh SoD, která bude vyvěšena a rozeslána uchazečům o 
dodávku prvků na dětské hřiště. Zastupitelé připomínkovali výzvu, požadují doplnění doložení 
certifikátů o splnění příslušných bezpečnostních norem.                                                 
Předpokládaná realizace hřiště bude srpen 2020 
 

Usnesení 20/10/02: Zastupitelstvo schvaluje zpracovaný návrh prvků budoucího dětského hřiště a 

zpracovanou výzvu a návrh SoD pro uchazeče na dodávku prvků dětského hřiště.  

 

Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

3 Revize pojistné smlouvy 
 

Návrh: Starosta prezentoval revizi současné pojistné smlouvy. Obecní úřad dostal nabídku za stejných 

podmínek o cca 9tis korun nižší. Zastupitelé diskutovali o dalších možnostech postupu. 

 

Usnesení 20/10/03: Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce oslovit zástupce společnosti MAPOR, 

která v současné době zajišťuje pojištění pro obecní úřad a konzultovat s ním možné snížení ceny, 

případně vypovědět smlouvu se současným poskytovatelem.  

 

Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

 



4 Řešení pohledávek 
 

Návrh: Zastupitelstvu byl předložen seznam nedobytných pohledávek za poplatky v celkové výši 18 

908,- Kč, které je nutné odepsat a vyvést z účetnictví obce. Tento krok byl doporučen auditory obce. 

Úřadu se podařilo od začátku roku 2019 vymoci pohledávky v celkové výši 194 579,- Kč. 

 

Usnesení 20/10/04: Zastupitelstvo schvaluje odpis pohledávky pana Antonína Blažeje, Aleše Blažeje a 

Heleny Blažejové za odvoz odpadu z nemovitosti čp. 50, Rovina za roky 2004-2011, 2014, 2015 a 

2016 ve výši 5 326,- Kč z důvodu promlčení. Pohledávku za roky 2017-2019 ve výši 1 716,- Kč 

požaduje zastupitelstvo uhradit. 

 
Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

Usnesení 20/10/04: Zastupitelstvo schvaluje odpis pohledávky pana Jana Letáka za odvoz 
komunálního odpadu z nemovitosti v Kytlinské 241 ve výši 6 196,- Kč. Pan Leták je majitelem 
nemovitosti od roku 2014. Od téhož roku probíhala celková rekonstrukce objektu do roku 2019 (dům 
byl po požáru a vybydlený). 
 
Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

Usnesení 20/10/04: Zastupitelstvo schvaluje odpis pohledávky paní Jany Novákové za odvoz 
komunálního odpadu z nemovitosti č.e. 0597 za roky 2011-2016 ve výši 3 780,- Kč z důvodu 
promlčení.  Pohledávku za roky 2017-2019 ve výši 1890,- Kč požaduje zastupitelstvo uhradit. 

 
Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

5  Věcná břemena 

 
Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě k pozemku 
parc. č. 1591/1, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň (vodovodní přípojka k 
pozemku parc. č. 2234 (ulice Formanská)), investor Tomáš Lebeda, Formanská 194, Hlásná Třebaň-
Rovina, 267 18 Karlštejn. 
 
Usnesení 20/10/05: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy o zřízení věcného břemene 
inženýrské sítě k pozemku parc. č. 1591/1, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň 
(vodovodní přípojka k pozemku parc. č. 2234 (ulice Formanská)), investor Tomáš Lebeda, Formanská 
194, Hlásná Třebaň-Rovina, 267 18 Karlštejn. 
 
Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 



Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě k pozemku 
parc. č. 487/9, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň (vodovodní přípojka k pozemku 
parc. č. 543 (ulice Luční)), investor Ing. Nora Lebrová, V Ondřejově 229/3, 140 00 Praha 4-Podolí. 
 
Usnesení 20/10/05: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy o zřízení věcného břemene 
inženýrské sítě k pozemku parc. č. 487/9, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň 
(vodovodní přípojka k pozemku parc. č. 543 (ulice Luční)), investor Ing. Nora Lebrová, V Ondřejově 
229/3, 140 00 Praha 4 - Podolí. 
 
Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě k pozemku 
parc. č. 1050/1, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň (vodovodní přípojka k 
pozemku parc. č. 1059 (ulice Žitná)), investor Ing. Sylvie Rejfířová, Pod Harfou 943/36, 190 00 Praha 9 
- Vysočany.  
 
Usnesení 20/10/05: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy o zřízení věcného břemene 
inženýrské sítě k pozemku parc. č. 1050/1, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň 
(vodovodní přípojka k pozemku parc. č. 1059 (ulice Žitná)), investor Ing. Sylvie Rejfířová, Pod Harfou 
943/36, 190 00 Praha 9 - Vysočany.  
 
Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

6 Různé 

 
6.1  Aktualizace vyhlášek 

 

Návrh: Předseda finančního výboru představil zastupitelům aktualizaci vyhlášky o místních poplatcích 

po úpravách požadovaných zastupiteli na zasedání dne 3.2.2020. 

 

Zastupitelé připomínkovali navrženou vyhlášku. Předseda finančního výboru aktualizuje vyhlášku dle 

platné legislativy za stávajících cen a předloží zastupitelstvu ke schválení. 

 

Usnesení 20/10/6.1: Zastupitelstvo ukládá předsedovi finančního výboru zapracovat připomínky 

k předložené vyhlášce, upravit vyhlášku dle platné legislativy a předložit zastupitelstvu ke schválení 

na dalším zasedání zastupitelstva. 

  

Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 



6.2  Doporučení finančního výboru – úprava rozpočtu 

 

Návrh: Předseda finančního výboru prezentoval předpokládané snížení příjmů v souvislosti s 

opatřeními vlády ČR vyvolanými onemocněním Covid 19, které vychází z kalkulačky RUD. 

Předpokládané snížení příjmů je o 3 mil. Kč.  Předseda finančního výboru prezentoval také možné 

úspory na výdajové stránce, tak aby byl schodek rozpočtu co nejnižší. 

 

Usnesení 20/10/6.2: Zastupitelstvo informaci bere na vědomí a ukládá účetnímu obce a předsedovi 

finančního výboru připravit rozpočtové opatření č. 3. 

  

 Hlasování: Pro (7) – T. Snopek, V. Konvalinka, J. Krátký, T.Přibyla, M. Knor, M. Střibrný, J. Valenta 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

 

Příští jednání zastupitelstva 

Ověřovatelé:                          
              Jan Valenta               .…………………………………………….. dne ……………………… 

 
 
 
 
                                          Tomáš Přibyla          …………………………………………………dne ……………………... 
 
 
 
 
           Starosta:                Tomáš Snopek           …………………………………………………dne …………………….. 
 

Jednání číslo 12/2020 

Datum, čas 10.6.2020 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Zapisovatel: Kateřina Gregorová 

 

 


